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Fråga till ordföranden för Driftnämnden Hallands sjukhus

24 November sände Uppdrag granskning ett reportage med namnet 
”Transbarnen”. Ett hjärtskärande inslag. Häri berättas om unga, 
prepubertala barn i Region Stockholm, som uppfattar sig vara födda 
med fel kön. För detta behandlas de med så kallad ”Stopp-medicin”, 
kemiska preparat som syftar till att stoppa barnens naturliga utveckling 
och förhindra att de går in i puberteten. 

Föga förvånande har detta visat sig komma med allvarliga biverkningar.
Behandlade barn har uppvisat såväl psykisk som fysisk ohälsa, med 
bland annat självmordsförsök och smärtsam försvagning av skelettet. 
Problem som tyvärr också verkar vara långvariga. I reportaget 
intervjuades unga vuxna som tidigare genomgått behandlingen, men 
nu bittert ångrade detta. 

Det är undertecknads uppfattning att det vore såväl olyckligt som 
olämpligt om Region Halland bedrev likvärdig behandling. 

Med anledning av detta vill jag fråga:
– Bedrivs det behandling med så kallade ”Stoppmediciner” i Region 

Hallands regi?

Erik Hellsborn (SD)


